

New Editorial Team/Nouvelle Équipe de Rédaction

Dear MANSAdenw:

We are extremely pleased to announce that our association's journal, Mande Studies, now has two new editors at the helm: Peter Mark is the new Managing Editor, and Ismaila Samba Traoré has agreed to take over Ariane Deluz' duties as Francophone editor. They will be reconstituting the Editorial Board and actively soliciting contributions from all our members.

We are appreciative that the process of finding successors to our first editing team took less than a year: it was at last year's meeting that we first announced the impending resignations of Stephen Belcher and Ariane Deluz, and most unfortunately just a few short months after that that Ariane departed this life. All MANSA members owe them both a great deal of gratitude for their many years of devoted service to the association. It is never easy to launch a new journal, especially one whose audience is a relatively small academic association. Stephen and Ariane worked hard to build a journal that we all can be proud of, and with the impending publication of Volume 10, we can all appreciate the fruits of their labors.

We, the officers of the association, are most thankful to the Search Committee: Mary Jo Arnoldi, Barbara Frank, and Martin Klein, for their assiduous efforts in this matter, and congratulate them on a successful search!

Peter Mark can be contacted at: pmark@wesleyan.edu

Ismaila Samba Traoré can be contacted at: sahelienneedition@yahoo.fr

Please join us in expressing our congratulations and best wishes for an ever more vital journal in their first three-year term!

Kassim Kone, President
Barbara Hoffman, Vice-President
Laura Arntson, Secretary-Treasurer

Chers MANSAdenw

Nous sommes très heureux de vous annoncer que la revue de notre association, Mande Studies (Études Mandé), a maintenant deux nouveaux rédacteurs en chef à sa tête: Peter Mark est le nouveau rédacteur en chef, et Ismaila Samba Traoré a accepté de prendre en charge les tâches de notre regrettée Ariane Deluz comme rédacteur en chef francophone. Ils vont bientôt reconstituer le Comité de Rédaction et solliciteront activement la contribution de tous nos membres.

Nous sommes très reconnaissants que le processus de recherche des successeurs à notre première équipe de rédaction eusse pris moins d'un an. C'était à la rencontre annuelle de l'an dernier que nous avons d'abord annoncé la démission prochaine de Stephen Belcher et Ariane Deluz, et malheureusement seulement quelques mois après que Ariane nous eusse quitté. Membres du MANSAs, nous devons à tous les deux beaucoup de gratitude pour leurs nombreuses années de service dévoué à l'association. Il n'est jamais facile de lancer une nouvelle revue, surtout une dont l'audience est une association relativement petite d'universitaires. Stephen et Ariane ont travaillé dur pour construire une revue dont nous pouvons tous être fiers, et avec la publication imminente du tome 10, nous pouvons tous apprécier les fruits de leur labeur.

Nous, les dirigeants de l'association, sommes très reconnaissants à l'endroit du comité de recherche: Mary Jo Arnoldi, Barbara Frank, et Martin Klein, pour leurs efforts assidus dans ce processus, et les félicitons pour une recherche fructueuse!

Peter Mark peut être contacté à: pmark@wesleyan.edu

Ismaila Samba Traoré peut être contacté à: sahelienneedition@yahoo.fr

Nous vous prions de vous joindre à nous pour exprimer nos félicitations et nos meilleurs vœux pour une revue encore plus dynamique pendant leur mandat initial de trois ans!

Kassim Koné, Président
Barbara Hoffman, Vice-Présidente
Laura Arntson, Secrétaire-Trésorière